
 

  

Protokoll fört vid styrelsemöte med IF Murgrönan 

lördagen den 17 maj 2025 i Sicklingsparken Klinte-

hamn. 

Protokoll nr 5 2025 

 

Närvarande: Närvarande: Lena Hjorter, Åke Jakobsson, Einar Jakobsson, Gunvor Malmros, 

Lena Gunnö, Johnny Lundin. Monica Lyberg var inte med. 

§ 65 Grillfest 

Vårt sista styrelsemöte för vårterminen hölls i samband med en grillfest i den 

vackra Sicklingsparken bredvid Suderviljan i Klintehamn. Blåsigt och kallt när so-

len gick bakom molnen men ca 30 tappra medlemmar trotsade blåsten för att 

umgås ett par timmar. Grillad korv med bröd och tillbehör och lite senare kaffe 

med nybakade bullar och sockerkaka bjöds det på till en billig peng. Vi passade 

också på att uppvakta Agneta Falk, som fyller 75 år 26 maj. Mitt i festen höll vi 

vårt möte. 

§ 66 Mötets öppnade 

Lena öppnade mötet, hälsat välkommen hade hon redan gjort i början av fes-

ten.  

§ 67 Val av protokolljusterare 

Einar Jakobsson valdes till justerare. 

§ 68 Inkomna skrivelser 

Inbjudan till Kräklingbo marknad 

13 september är det Kräklingbo marknad. Gunvor bokar plats för vårt lotteri-

stånd. Kostnad: 450 kr. 

§ 69 Rapporter 

 Inköp av nya bollar 

Åke och Eva har beställt fem spel, tre till oss och två till IF Gutakampen från ett 

företag i Portugal. Företaget vill ha pengar i förväg, ca 33 821 kr. Inte så enkelt 

att betala och veta att det sker på ett säkert sätt men banken Nordea har lovat 

att hjälpa till. Till bollarna har vi fått 25 000 kr utbetalade. 

Inköp av ränna 

Rännan, som vi har fått pengar till, skall beställas från Tjeckien, där måste betal-

ningen ske direkt vid beställningen, med kort, vilket ställer till problem för kas-

sör och ordförande. 30 – 60 dagars leveranstid. 

Förvaring av rännan 

Efter diverse kontakter med skolan verkar förvaringsproblemet lösa sig. 



§ 70 Ekonomi 

 Pg 110 461 kr 

Bg 278 291 kr 

Till inköp av bollar + 25 000 kr 

Medverkan på Parasportens dag + 1 000 kr 

Från Länsförsäkringar + 5 400 kr (Se § 71) 

 Minnesgåva till Carl-Herman Cederlunds begravning – 300 kr 

§ 71 Tävling från Länsförsäkringar 

Varje år utser LF tre föreningar som får vara med i en tävling där 50 företagare 

får välja att skänka 300 kr till en av föreningarna. I år var vi en av de tre som fick 

vara med. Det enda vi behövde göra var att svara ja på att vara med och fick 

därmed 5 400 kr vilket innebär att 18 företagare har valt oss. Inte så illa!!! 

§ 72 Obetalda medlemsavgifter 

Nu återstår nio obetalda medlemsavgifter. 

§ 73 Ännu en avliden medlem 

Vid dagens möte fick vi veta att ytterligare en medlem avlidit, Sten-Åke 

Hovlund, Kävlinge Skåne. Einar skickar en minnesgåva.  

 Carl-Herman Cederlund begravs i Näs kyrka fredagen den 23 maj.  

§ 74 Kommande tävlingar 

DM i boccia utomhus – 14–15 juni i Hemse. 

Siltecupen – 5 juli i Hemse. 

§ 75 Genomförda tävlingar 

Para-SM i boccia inomhus i Uppsala 10–11 maj 

9 personer tävlade i Uppsala, de var inte riktigt nöjda med resultaten, men två 

bronsmedaljer hade de med sig hem. 

Resultat: 

Klass 3, individuellt 

4. Daniel Pettersson 

7. Glenn Axell 

Klass 4, individuellt 

3. Klas-Göran Jakobsson 

5. Bengt Fredin 

Klass 3, lagspel 

3. Daniel Pettersson, Asta Jakobsson, Glenn Axell 

Klass 4, lagspel 

5. Klas-Göran Jakobsson, Petra Jakobsson, Andreas Stendahl 

7. Bengt Fredin, Signhild Fredin, Stina Larsson 



§ 76 Hemsidan 

Sommarens utomhusträningar är förhoppningsvis rätt inlagda på hemsidan. Bil-

der från SM i Uppsala efterlystes. 

§ 77 Övriga frågor 

 SM i boccia på Gotland i år 

Blir inget! 

 Hur får vi ut information till alla? 

Det är svårt att nå ut till alla med information om till exempel grillfesten idag. 

Särskilt svårt är det att nå ut till särskilda boenden och de som inte har maila-

dresser.  Vi behöver kontaktpersoner som tar sig an dem och ser till att inform-

ationen når fram. Till Emmys gård i Fröjel har vi nu fått en mailadress som läses 

av all personal på Hajdes.  koriandern@hajdes.se 

§ 78 Nästa möte och avslutning 

Nästa möte blir 5 augusti 2025 på Suderviljan Klintehamn. Lena G tar med fika-

bröd, kaffe finns att brygga. Mötet avslutades och vi drack kaffe och åt Glenns 

sockerkaka och Gunvors bullar.  

 

 

……………………………………….          ……………………………………………..     …………………………………………. 

Gunvor Malmros          Lena Hjorter                     Einar Jakobsson 

Sekreterare           Ordförande                                      Justerare 
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